

SMU. AT A GLANCE

SMU'S SUCCESS STORY

The Wall Street Journal ranks SMU in the top 10% of U.S. universities.

Princeton Review ranks SMU 13th in the country for best career services

20% U.S. News & World Report ranks SMU in the top 20% of the best national universities

11:1 SMU has an 11:1 student-to-faculty ratio

International students come from more than 100 countries, led by China,
Mexico, Honduras, Vietnam and India

237 SMU's campus includes 101 buildings on 237 acres, five miles from Downtown Dallas

DALLAS' INTERNATIONAL APPEAL

Dallas is home to the 2nd most
Fortune 500 companies in the
country, including Texas Instruments,
AT&T, American Airlines, and Exxon
Mobil

Dallas is ranked #1 by Forbes as the best city for good jobs

COME HERE, GO ANYWHERE

The 4th largest metropolitan area in the United States, Dallas is served by D/FW International Airport, the 2nd largest airport in the country. With more than 200 non-stop destinations (55 international), Dallas is a short trip from a world of possibilities.

Dallas is home to the nation's largest urban arts district, five professional sports teams, including the Dallas Mavericks - ranked by Forbes as the 8th most valuable basketball franchise in the country - and many unique entertainment districts.



A private, nationally-ranked university located near the heart of Dallas, Texas, SMU offers academic rigor and real-world preparation for success through programs in business, engineering, sciences, communications, humanities, performing and visual arts, and education and human development. One of fewer than 100 institutions classified as having "high research activity" by the Carnegie Foundation, SMU's intellectual environment drives cutting-edge research with far-reaching benefits for our world.

- In the Lyle School of Engineering, students and faculty work together in the Darwin Deason Institute for Cyber Security to solve real-world problems. **smu.edu/lyle**
- At the Kitt Investing and Trading Center, students from the Cox School of Business, ranked 30th in the nation by Bloomberg Businessweek, invest a portfolio valued at more than \$3 million USD. smu.edu/cox
- SMU scientists and students in the Dedman College of Humanities and Sciences recently identified a geological fault causing earthquakes in the central United States using monitors supplied by the U.S. Geological Survey. smu.edu/dedman
- The Meadows School of the Arts is one of the foremost arts education institutions in the U.S., offering instruction in visual, performing and communication arts, including interdisciplinary programs such as creative computing.
 smu.edu/meadows





学校概况

SMU 的成就

10% 华尔街日报对 SMU 进行排名作为最好的国立大学的领导者 10%

6 普林斯顿评论 - 提供最佳实习计划的学校: 第六名是SMU

20% 美国新闻与世界报道将 SMU 排名为一级全国性大学中的前20%

11-1 SMU 拥有傲人的 1: 11师生比例

90 国际学生来自于90多个国家,主要包括中国、墨西哥、沙特阿拉伯、越南、印度等

237 SMU 的校园风景秀丽,主校园占地 237 英亩, 拥有101幢风格各异的建 筑, 离达拉斯市中心仅五英里之遥

达拉斯-迈向国际化的大都市

2 达拉斯是许多财富500强企业的所在 地,在美国所有城市中排名第二。知 名大公司包括:德州仪器,AT&T, 美国航空,丰田和埃克森美孚。

1 达拉斯被福布斯杂志评为全美最适宜 就业的城市首选。

走进达拉斯, 走向全世界

达拉斯是美国第四大都会区、美南商业重镇、 高科技和金融中心。 拥有全美第二大的达拉斯国际机场,航班直达147 多个美国国内城市和55个国际城市, 是航空运输业的中心。

富有多元文化气息的达拉斯亦拥有全国规模最大的 都市艺术园区,有多达五个专业运动球队, 包括久 负盛名的达拉斯小牛队,以及其他众多的各具特色 的娱乐区。



SMU(南卫理公会大学)是一所全国著名的私立大学,座落在美国德克萨斯州达拉斯市的中心地带。 SMU 在商业、工程、科学、通讯、人文、表演和视觉艺术、教育等众多领域提供严谨和实用的学术教育。 SMU 被卡耐基基金会评为高端研究密集型的院校,全美获此殊荣的学校不超过百家。 SMU 知性的环境和浓郁的学术气氛促进各个领域的高新前沿研究,为世界做出卓越贡献。

- 在莱尔工程学院,老师和学生们携手合作,在"达尔文-迪森网络安全研究院"内,着 手解决实际问题。 **smu.edu/lyle**
- 在基特投资交易中心,SMU考克斯商学院的学生们负责管理一个超过三百万美金的 投资基金。在彭博商业周刊对全美商学院的排名中,考克斯商学院名列第三十位。 smu.edu/cox
- SMU戴德曼人文与科学学院的科学家及学生们使用美国地质调查局提供的监测器, 最近成功发现了引起美国中部地区地震的地质断层。smu.edu/dedman
- Meadows艺术学院是美国最早的艺术教育机构之一,它提供视觉、表演 和沟通艺术等方面的教育,包括诸如创意计算等跨学科的科目 smu.edu/meadows

